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Spørgsmål nr. S 1272 fra medlem af Folketinget Jan E. Jørgensen (V): 

”Hvad er ministerens holdning til, at de danske politibetjente har 

været på overarbejde, mens landet har været lukket ned pga. cor-

ona, jf. artiklen »Intet natteliv, ingen fodboldkampe, ingen de-

monstrationer – alligevel har danske betjente været på overar-

bejde under coronanedlukning« af 26. maj 2020 i Berlingske, og 

vil ministeren igen i år udbetale en del af betjentenes overar-

bejde?”

Svar:

Jeg vil gerne starte med at fremhæve, at politiet er en vigtig aktør i samfun-

dets værn mod COVID-19. Politiet varetager krisestyring både lokalt og na-

tionalt. Og når vi fra regeringens side har iværksat tiltag for at begrænse 

spredningen af COVID-19, så er politiet trådt til. 

Jeg har anmodet Rigspolitiet om at redegøre nærmere for udviklingen i over-

arbejdstimer til brug for besvarelsen af spørgsmål nr. 1373 (Alm. del), som 

Folketingets Retsudvalg har stillet på vegne af spørgeren. Jeg vil afvente at 

kommentere på udviklingen, før denne udtalelse foreligger.
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